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stadsdelsnämnd

Att bygga en miniramp för skateboardåkning i Sandfjärdsparken
(59.29476021279333, 18.04843455336993), av den modell som färdigställdes
denna vår i Vinterviken
(https://www.battrestadsdel.se/hagersten-liljeholmen/grondal/sa-fixade-mans-en-
ny-skateramp-i-vinterviken/).

På denna plats i Sandfjärdsparken har det tidigare stått en miniramp, platsen
ligger precis vid tvärbanestation Valla Torg, och bredvid förskolor, det verkar vara
bra ur den synpunkt att den inte ligger alltför nära något bostadshus, men
samtidigt på en bra plats centralt i Årsta och inte alltför ödsligt så att rampen för
dom som använder den ska kännas som en säker plats. Det finns ingen
anläggning idag för skateboardåkning i Årsta.

Det finns en skateboardförening i Årsta, Årsta Skateboard Förening som skulle ha
nytta av rampen för sin verksamhet.




